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Sammanfattning styrelsemöte 8-2022 Ridklubben Norrtälje Ryttare 221213 

Ekonomi  

Utfallet av ekonomin följer planen och det ser stabilt ut. 

Ny sammansättning Kultur- och Fritidsnämnden 

Ny Kultur- och Fritidsnämnd tillträder efter valet, beslutsmöte om anläggningsbidrag sker inte 

förrän i februari 2023. 

Verksamheten 

Fortsatt hög beläggning i abonnemangsgrupperna. Klar nedgång i aktiviteter. 

 

Terminsuppehåll vecka 51 och 52, välbehövligt, alla är trötta efter höstterminen. 

 

Hästar 

Vi har vänt tillbaka dygnet för hästarna, då det blev lite väl mycket snö och tufft väder. 

 

Beslut att Silver kommer läggas ut till försäljning. 

 

Personal 

Sara åter 25% från 19 december. 

Anläggning 

• Utlagt 44 kbm hagströ, behöver kompletteras i vår 

• Länsstyrelsen beslutsmöte om åtgärdslistan, beslut före jul 

Årsmöte 

Ej möjligt stadgemässigt att gå in i mars med mötesdatum, styrelsen funderar på 

stadgeändring till 2024 (att ge möjlighet för senare möte än februari). Detta blir i så fall ett 

styrelseförslag för medlemmarna att rösta om vid årsmötet 2023. 

Årsmöte hålls 26 februari 2023 klockan 14.00, och blir ett hybridmöte – på plats i 

Lommarskolans matsal och möjlighet att delta via Teams. Mötet är föraviserat på facebook, 

hemsida och i nyhetsbrev. 

Ekonomidelen kommer vara klar i början/mitten februari (revisor Lina Andersson). 

Valberedningen behöver få uppdrag att söka styrelseledamöter/-suppleanter efter behov. 

Ordförande Suss ansvarar. 

Risk frånkoppling el 

Under vintern finns risk för frånkoppling av el (Sveriges elbrist). Plan för detta diskuterades. 

Verksamhetschef 

Plan för 2023 diskuterades. Vi har en stabil plan. 


